
Skriftlike fragen oangeande de Skalm yn Stiens fan de FNP Ljouwert oan it kolleezje fan boargemaster 
en wethâlders sa as bedoeld yn artikel 42, earste lid fan it reglemint fan oarder fan de gemeenteried 
fan Ljouwert. 

INLEIDING
Het dorp Stiens zit te wachten op op de opening van haar prachtige dorpshuis de Skalm maar ;
Na het debacle over de “geheime opnames” tussen wethouder de Haan, medewerkers van de 
gemeente en het vorige bestuur van de Skalm in Stiens ( ruim een half jaar geleden) is het tot heden 
“muis” stil qua informatie van uit het gemeentelijk apparaat cq de portefeuillehouder Wethouder de 
Haan rond de voortgang tot het verkrijgen van dorpshuis de Skalm in Stiens.
Maar vele verhalen , complottheorieën en aannames  onder de bevolking doen momenteel 
weelderig de ronde in het dorp.
 Naar inziens van de FNP niet vreemd gezien vanaf de buitenkant van het gebouw al maandenlang 
geen enkele bouw of andere activiteit te bespeuren is.
Na telefonisch contact te hebben gehad met de nieuwe voorzitter van de Skalm is ons ter oren 
gekomen dat het één en ander te maken zou hebben met late leveranties van meubilair en de 
keuken. Het zou kunnen was onze gedachte.

Toch bevreemdt het ons als FNP dat de wethouder gezien de “actieve informatieplicht” en het jaren 
lange rommelige proces om te komen tot een mooi dorpshuis voor Stiens,  de burger en de 
gemeenteraad niet serieus meeneemt in de voortgang richting de opening van de nieuwe Skalm. 
Mede ook het artikel geplaatst in “Liwwadders” van dd. 13 oktober 2022 doet ons komen tot een 
aantal vragen.

VRAGEN
(graag de antwoorden met onderbouwing, dus niet alleen ja of nee)

1. Waarom zijn de burgers en de gemeenteraad van februari 2022 tot heden niet actief  
geïnformeerd over  de voortgang van de Skalm?

2. Klopt het dat de ( al lang bestelde keuken )nog niet geleverd is en waarom niet?
3. Zijn alle contracten met de voorgenomen huurders getekend?
4. Zijn alle voorgenomen huurders nog van plan hun intrede in de Skalm te doen?
5. Voldoet de Airco in de grote zaal aan de eisen die opgenomen zijn in het plan van aanpak van 

destijds?
6. Zijn de dreigementen genoemd in de eerste alinea van het stuk in “Liwwadders“ bekend bij 

het college, zo ja wat is hier mee gedaan, zo nee is het college nog van plan hier iets mee te 
doen ? (stuk is toegevoegd)

7. Is het waar dat de Wethouder ten overstaan van twee oud bestuursleden gezegd heeft dat 
de adviseur van het oude bestuur Hylco Wijbenga nooit geen werk weer van de gemeente 
Leeuwarden zal krijgen zoals staat geschreven in “Liwwadders”

8. Kan het college aangeven wat gedaan is in het gebouw om het zo energie neutraal te maken 
zoals de wens van de gemeenteraad was?

9. Kan het college nu eindelijk eens aangeven wanneer de geplande opening is?

Groetnis,
Jan-Willem Tuininga 
Fraksjefoarsitter FNP Ljouwert 








